

英語教學研究所碩士班

115 學年度

最低修業年限	一年
應修學分數	27 學分
應修（應選）業資格之修課相關規定（如無，則免填）	1. 必修科目為「研究方法」（3 學分）一門。 2. 修讀課程及學分 (1)、本所碩士班學生除撰寫畢業論文外，必須修滿本所認可之課程二十七學分，其中包含本所必修課程「研究方法」（3 學分）一門，如採文獻探討型論文者須修滿本所認可之課程三十三學分(多修兩門課 6 學分)。 (2)、本所研究生選修外所（校）之研究所課程之學分，若擬併入畢業學分計算，須於修課前提出書面申請，並須通過指導教授及所長同意，但以六學分為原則。如超過六學分則須經本所課程委員會同意，申請未通過者其學分數不得併入畢業學分計算。 (3)、學生得依個人背景，於第一學期註冊時申請學分抵免，惟申請抵免之學分數加上選修外所(校)研究所課程之學分數不得超過九學分。
備註	

MA Program in TESOL

2026 Academic Year

Minimum year of Study	The minimum year of study for the master program in TESOL is one year.
Minimum coursework of credits	27 credits
Curriculum and Program Requirements	1. A minimum of 27 credits of coursework and a Master's thesis are required. The course "Research Methods ", worth 3 credits, must be included. Students who work toward a Type C thesis – a literature review thesis– must complete a total of 33 credits of approved coursework (6 credits from two additional courses). 2. Credits earned from graduate courses taken outside of the department (or university) may be included in the graduation credit calculation, provided that a written application is submitted before enrolling in the course and approved by both the academic advisor and the department chair. However, the general limit is six credits. If the credits exceed six, approval from the department's curriculum committee is required. Credits from applications that are not approved will not be counted toward the graduation requirements. 3. Students may apply for credit exemptions based on their individual background during the first semester of registration. However, the total number of credits exempted, combined with the credits from graduate.
Remark note	

英語教學研究所碩士班(輔所)

115 學年度

應修學分數	18 學分
應修（應選）課程	1. 必修科目為「研究方法」（3 學分）一門。
備註	

MA Program in TESOL (Minor Program)

Academic Year 2026

Minimum Credits	18 credits
Curriculum and Program Requirements	Required course: (1 courses, 3 credits in total) The course "Research Methods".
Remark note	